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Natuur in Venray aan goden overgeleverd 

VENRAY | Wat de Rekenkamer al eerder constateerde, deed ook Dionne Boks tijdens de 
commissievergadering Werken en Besturen van vorige week woensdag: Venray heeft geen fatsoenlijk 
natuurbeleid. Goed beschouwd is de Venrayse natuur, buiten de Natura2000-gebieden om, aan de goden 
overgeleverd. 

Door Henk Baltussen  

Wethouder Daan Janssen kon alleen maar de woorden van Boks herhalen: "De constatering is juist, ook van 

de Rekenkamer, we willen er ook mee aan de slag, en het samen doen. Dus inderdaad beter onze natuur 

beschermen en versterken en de biodiversiteit vergroten." In de achterliggende jaren heeft de Venrayse 

natuur veel te verduren gekregen. 'Natuur'- en beleidsambtenaar Jan Erik Kikkert gaf toe dat er een kaartje 

circuleert met groengebieden waar groengebieden op staan die inmiddels verdwenen zijn. Het klopt dat er 

natuur is verdwenen wat misschien niet had gemogen, liet hij weten.  

Doelen  

Hoe wil de huidige coalitie met het natuurbeleid om en is er dat wel? Boks ploos dat uit. Ze las onder meer: 

'We willen ons mooie buitengebied koesteren, er goed voor zorgen en goed achterlaten voor de volgende 

generatie'. Hoe dan? 'Door de kwaliteit van de leefomgeving te vergroten'. Oke, maar hoe dan? Boks 

akkerde met de zoekterm 'doelen' door de Omgevingsvisie, waar alle info te vinden moet zijn. Het spoor 

liep dood. Wel vond ze wollige volzinnen in ambtelijke taal als: 'In thematische en of gebiedsgerichte 

omgevingsprogramma's werken we de meer abstracte ambities en beleidsdoelen verder uit. We zetten 

sterk in op beschermen en versterken van het landschap en de natuurwaarden. De Omgevingsvisie is een 

belangrijk instrument dat sturing geeft aan de ambities van Venray op de langere termijn'. Hoe dan? 'We 

stellen een ruimtelijk kwaliteitskader voor alle gebieden op, leggen vast welke waarden en karakteristieken 

belangrijk zijn om te behouden. Welke voorwaarden gelden om initiatieven mogelijk te maken'. Velen 

zullen hier geen chocola van kunnen maken. Boks las het droogjes en onbewogen voor. De saaiheid spatte 

ervan af, maar dat maakte de boodschap niet minder helder: er is geen fatsoenlijk natuurbeleid en dat zal 

ook nog wel eventjes duren. PvdA, SP, GroenLinks onderstreepten de woorden van Boks. Soms met 

voorbeelden. Zoals het Venrays Broek, stelde SP commissielid en fractieleider Jan Hendriks. "Stel eerst 

eens vast wat natuur precies is en wie stelt dat eigenlijk vast? Hoe zit het met herplantplichten?"  

Mestsilo's 

 Ook André van Maarschalkerwaard (GroenLinks) stelde Venrays Broek als voorbeeld. "Ik ben geschrokken 

wat daar is gebeurd. De meeste groenstructuren zijn daar verdwenen. Er staan alleen nog maar Engels 

raaigras en mestsilo's in het natuurgebied." Coalitiepartij Venray Lokaal vond het ook allemaal 'vrij vaag' en 

Annette Pijls van D66, de partij van wethouder Janssen, zei helemaal voor te zijn dit allemaal in gang te 

zetten. Het moet concreet worden." In een in november aangenomen motie riep de raad het college al op 

na te gaan welke toegezegde natuurcompensaties nog gerealiseerd moeten worden. Daar sloot het CDA 

ook bij aan. Maar vorige week drukte CDA-commissielid William Steeghs zich ietwat anders uit. "Er is hier al 

relatief veel natuur. Nieuwe natuur kan ruimtelijke ontwikkelingen dwarsbomen. Wat heeft Samenwerking 

Venray voor ogen, hoe willen ze nieuwe natuur?" Al eerder lieten Anne Thielen en Guus Reintjes (beiden 

CDA) blijken dat meer natuur vooral een sta-in-de weg is. Het verschil met voorgaande coalities is dat het 

CDA geen collegepartij meer is. Dat biedt kansen voor de Venrayse natuur. 


